
Raadsvraag 

 
Exploitatie BMV De Nassaurie Grathem 

 
 

Afkomstig van  Raadslid R. Verheul 

   

Politieke groepering  Leudal Sociaal 

  

Datum binnenkomst 
vraag op raadsgriffie 

+  
afhandelingstermijn 

 14jan19 
+ 

10 werkdagen 

  

Portefeuillehouder  Wethouder S. Backus 

   

Afdeling 
+ 
Team 

 Samenleving 
+ 
Beleid 

  

Join- 
raadsvragenboek 

 2019-5 

  

Concrete vragen   
Bij een vorige commissievergadering Sociaal (naschrift griffier: 
18jun18 en/of 10sep18) zijn enige afspraken gemaakt m.b.t. de 
eventuele doorstart van de BMV De Nassaurie in Grathem. 
Voorwaarde voor een eventuele doorstart was dat vooraf inzicht 
gegeven zou worden over de financiële ruimte die binnen het nieuwe 

exploitatieplan de mogelijkheid zichtbaar zou maken voor een 
positieve toekomst. 

Nu las ik in De Limburger dat er onvoldoende organisaties zijn die de 
benodigde support voor een commerciële exploitatie moeten 
garanderen. Het bestuur wil nu zelf op afspraak de Nassaurie 
openstellen. 
 

1. Betekent dit dat hiermee de afspraken m.b.t. het vooraf 
kenbaar te maken exploitatieplan van de baan zijn? 

2. In hoeverre zijn de gebruiksvooruitzichten zodanig helder dat 
hiermee de kosten (energie, klein en groot onderhoud, 
inkoop) m.b.t. het gebruik van de BMV De Nassaurie gedekt 
zullen worden? 

3. In hoeverre worden de regels t.a.v. de para-commerciële 

horeca in acht genomen? 
4. Er heeft per 01.01.2019 bij ons weten geen sluitende 

begroting voorgelegen, hoe gaat het college de 
gemeenteraad in deze in positie brengen om een standpunt 
in te nemen? 

 

  

Ambtelijk advies  Datum:  

Advies:  

De vragen als volgt beantwoorden 
1. De afspraken m.b.t. de eventuele doorstart van De Nassaurie 
 doen nog steeds opgeld. Het proces heeft enkel vertraging 
 opgelopen door een afhaken van de beoogde exploitant. 
2.  Op dit moment is sprake van een overgangsscenario, waarbij 
 met hulp van vrijwilligers en in afwachting van een nieuwe 



 exploitant, De Nassaurie voorlopig toch voor de gemeenschap 
 Grathem beschikbaar blijft. 

3.  De regels m.b.t. paracommercie worden in acht genomen. 
4.  Onder verwijzing naar een terugkoppeling van de stand van 
 zaken in de raadscommissie Sociaal van 21-01-2019, blijven 
 de door de gemeenteraad aangegeven kaders van 
 toepassing. In casu het beschikbaar gestelde subsidiebedrag 

 van  €30.000. 
Aanvullend: 
Zoals bekend handelt het college binnen de raadskaders: “Stenen 
voor de gemeente en exploitatie voor de gemeenschap”. De vraag die 
terecht gesteld kan worden is, maar wat als een gemeenschapshuis 
toch in de problemen komt als het gaat om de exploitatie? Gaan we 

een nieuw gemeenschapshuis zoals de Nassaurie verkopen? Gaan we 
het slopen? Als wethouder ben ik van mening dat het uitgangspunt 
zoals gesteld door uw raad helder is en uiteraard volgen we dat in 
hoofdlijnen. Maar dat kan naar mijn mening niet zo ver gaan, dat als 
er problemen in de exploitatie ontstaan, er niet gezocht kan worden 
naar aanvullende oplossingen. Dit ook om te voorkomen dat er te 

snel wordt over gegaan tot kapitaalvernietiging. We moeten ons  

realiseren dat als een gemeenschapshuis terug komt naar de 
gemeente, daarmee ook de exploitatiekosten terug komen naar de 
gemeente voor de tijd dat wij het zonder verhuur in eigendom 
hebben.  
Tot slot moeten we ons ook bewust zijn van keuzes, gemaakt in het 
verleden en van ons uitgangspunt dat iedere kern een vorm van 
ontmoetingsplaats dient te hebben. Bij de eerste bespreking van het 

accommodatiebeleid met uw raad, in het eerste kwartaal van 2019, 
zal dit uitvoeriger met u worden bespreken en zal u worden gevraagd 
daar richting in te geven. 

 

Besluit college of 
portefeuillehouder 

 Datum:   16-01-2019 

Besluit van (wie):  Portefeuillehouder wethouder S. Backus 

Besluit luidt:   Conform advies 

 
 


